

Title (en)

Form for making concrete or cement piles.

Title (de)

Verschalung zur Herstellung von Säulen aus Beton oder Zement.

Title (fr)

Coffrage pour la réalisation de piliers en béton ou en ciment.

Publication

EP 0371899 A1 19900606 (FR)

Application

EP 89440112 A 19891017

Priority

FR 8813652 A 19881017

Abstract (en)

Two circular orifices (24, 25) are made in the vicinity of the ends of each angle piece (9) of the two half-shells, the two series of superposed orifices (24, 25) each having passing through them a tubular element (27, 35) fixed to the angle pieces (9) and having a series of drillholes (28, 36) making it possible to fix it to the adjacent tubular element of the upper half-shell by means of horizontal ties ensuring that the two half-shells are assembled together. The form comprises, furthermore, means making it possible to assemble an upper half-shell (1) together with a lower half-shell (1') by superposition. <IMAGE>

Abstract (fr)

Deux orifices circulaires (24, 25) sont ménagés au voisinage des extrémités de chaque équerre (9) des deux demi-coquilles, les deux séries d'orifices (24, 25) superposés étant traversées chacune par un élément tubulaire (27, 35), solidarisé aux équerres (9) et comportant une série de percages (28, 36) permettant de le solidariser à l'élément tubulaire adjacent de l'autre demi-coquille au moyen de tirants horizontaux qui assurent l'assemblage des deux demi-coquilles. Le coffrage comporte en outre des moyens permettant d'assembler par superposition une demi-coquille supérieure (1) avec une demi-coquille inférieure (1').

IPC 1-7

E04G 13/02

IPC 8 full level

E04G 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 13/025 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2474569 A1 19810731 - RICARD JACQUES [FR]
- [A] US 3617047 A 19711102 - HOLT JACK A, et al
- [A] FR 1417933 A 19651112
- [A] US 1442582 A 19230116 - DANIEL PALMER-JONES
- [A] FR 2612974 A1 19880930 - NAVARRO LORENZO FERNANDEZ [ES]

Cited by

EP0593316A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0371899 A1 19900606; EP 0371899 B1 19940420; AT E104724 T1 19940515; DE 68914795 D1 19940526; DE 68914795 T2 19941124; FR 2637934 A1 19900420; FR 2637934 B1 19920214

DOCDB simple family (application)

EP 89440112 A 19891017; AT 89440112 T 19891017; DE 68914795 T 19891017; FR 8813652 A 19881017